
 

   

Разясниха възможностите за кандидатстване по
европейски програми през новия програмен период
сряда, 09 март 2016

 Кметът на Община Плевен Георг Спартански и зам.-кметът Стефан Милев се включиха в провелия се
днес бизнес форум на тема „Възможности за финансиране и кандидатстване по Европейските
структурни и инвестиционни фондове за България за периода 2014 - 2020 г”. Домакин на инициативата
беше областният управител Ралица Добрева. Ирена Соколова - народен представител в 43-то Народно
събрание, обясни, че идеята е да се направи обучителна и разяснителна кампания за представители на
микро, малкия и среден бизнес, на представители от неправителствените организации, на заетите с
предприемачество, държавни и общински ведомства, на читалища, училища, административни
структури за възможностите за кандидатстване с европроекти по различните програми. „Има
множество програми, които не са добре познати. При част от проектите има нужда от преформулиране
на целите, към които се стреми съответното ведомство, така че да може да получи и финансиране, и
изпълнение на техните желания. Плевен е регион, в който си струва да се инвестира, и то много, още
повече, че има и пространство, както и инвеститорски интерес и възможности. Остава ние да сме
достатъчно предприемчиви, за да дадем шанс”, подчерта Ирена Соколова. Интерес към форума
проявиха близо 150 души, представители на местната и държавната власт, на бизнеса,
професионалните гимназии, НПО от областите Плевен и Ловеч.
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